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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hun edoara din  

data de 30.04.2010 
 
 
 
 

   Conducerea şedinŃei este exercitată de d-nul Munteanu Gigi care a fost ales 
preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.50/2010 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”  
 
Domnilor consilieri, 
Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri locali şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră 
toŃi  cei 21 consilieri locali. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept:  dl. primar Ovidiu Marius 
Hada, dl. viceprimar  Dan Nicolae Robert şi D-na Podea Gabriela care îl înlocuieşte pe d-nul 
Secretar. 

Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara, precum şi presa locală. 

 
În continuare se dă cuvântul d-nei Podea Gabriela pentru a prezenta stadiul 

legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃa din data de 31.03.2010.” 
 
D-na Podea Gabriela:  
„InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data 

prezentei şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃa Consiliului Local din 
data de 31.03.2010. 

Supunem aprobării Consiliului local procesele verbale ale şedinŃelor anterioare, din 
data de 31.03.2010 şi 19.04.2010, care au fost puse în timp util la dispoziŃia consilierilor, care au 
fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele şedinŃelor anterioare. Procesele 
verbale se aprobă cu unanimitate de voturi.” 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi. 
 

Dl. Farca ş Ladislau :  
„Vreau să retrag de pe ordinea de zi proiectul de la punctul cu nr.22, al cărui 

iniŃiator sunt.” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
 „Supun la vot ordinea de zi, cu modificarea făcută de către d-nul consilier local 

Farcaş Ladislau. Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. 
Ordinea de zi, modificată,  se aprobă cu unanimitate de voturi.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „ Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au 

un interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziŃiilor art.46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

Nu este cazul. 
 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre pentru aprobarea contului  anual de execu Ńie 
a bugetului local al municipiului Hunedoara pe anul  2009. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

                -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.51/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre pentru aprobarea contului de  execu Ńie al  
fondului de rulment pe anul 2009. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

                -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 
 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Dau cuvântul d-nei Daniela Căpâlnă -Şef Serviciu Buget FinanŃe Contabilitate, 

pentru a face o menŃiune , referitoare la eroarea materială strecurată în proiectul de hotărâre.” 
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D-na Daniela C ăpâln ă: 
“La art.1 s-a strecurat o eroare materială, la sold este de fapt 31.12.2009, nu 

2008.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.52/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea  utiliz ării fondului de 
rulment.  

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.53/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 4 al ordinii de zi se d ă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre pentru rectificarea bugetului  local al  
municipiului Hunedoara, pe anul 2010. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

                -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.54/2010 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind  aprobarea aloc ării sumei de 3.000 lei, 
din bugetul local al municipiului Hunedoara, în ved erea desf ăşurării celei de-a XIV edi Ńii a 
„RALIULUI FRUMUSE łII”, care va avea loc în perioada 28-30 mai 2010. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 

                -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.55/2010 se aprobă în unanimitate. 
 

 

La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea particip ării delega Ńiei 
municipiului Hunedoara la tradi Ńionalul „MARATON OTP” SZOMBATHELY – UNGARIA, în 
perioada 8 – 10 mai 2010. 

 
-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-     d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
-     d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
-     d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.56/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind alocarea sumei de  6.700 lei, din 
bugetul local, pentru premierea unor sportivi huned oreni, precum şi  a  instructorului şi a 
antrenorului care fac parte din Asocia Ńia Jude Ńeană  de BOX Hunedoara. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
                -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
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Dl. Hepu Ń Teodor:  
„ Sunt de acord cu propunerea prezentată, este un lucru foarte bine venit. Pe viitor 

ar trebui să se iniŃieze şi pentru alte domenii. 
 De ce spun treaba aceasta, fiindcă avem un student, care este anul IV,în cei patru 

ani de când este student la noi a obŃinut, la saloane de inventică, 4 medalii de aur, 3 de argint, 
una de bronz. Săptămâna trecută a fost Salonul de inventică de la Geneva, unde a luat medalia 
de aur.  

Noi, universitatea am încercat să-l ajutăm, am suportat în fiecare an, o parte din 
cheltuieli. Cred că ar fi bine venit ca şi primăria să-l recompenseze. Putem să facem un proiect 
pentru această situaŃie, măcar 1000 de lei să se aloce pentru acest student.  

 Acest student aduce prestigiu facultăŃii…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Este locuitor al municipiului Hunedoara?” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„ Este din Deva, dar este studentul nostru.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vom studia problema. Vă rog să ne daŃi informaŃiile solicitate şi noi vom verifica 

cadrul legal. Eventual, va trebui să găsim câteva variante pentru a se da bani facultăŃii, nu ştiu 
încă…” 

 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„ Da, rămâne de discutat pentru data viitoare.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.57/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea particip ării grupului de 
dans al Clubului Copiilor din Hunedoara la „GALA DE  DANS INTERNAłIONAL”, 
eveniment care se va desf ăşura la  Argenteuil - Fran Ńa, în luna mai 2010. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 

                -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.58/2010 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre pentru aprobarea mont ării, la limitele 
perimetrului administrativ-teritorial al municipiul ui Hunedoara, de table inscrip Ńionate cu 
denumirile istorice de „Vajdahunyad” şi „Eisenmarkt”.  

 
                -    d-lor consilieri locali Horvath Zoltan şi Gyorfi Jeno pentru a prezenta Nota de 
fundamentare. 
 

Dl. Gyorfi Jeno:  
„ Am mai îmbunătăŃit un pic proiectul de hotărâre şi nota de fundamentare. Cred că 

este binevenită, la fel ca cealaltă iniŃiativă a d-lor consilieri BobouŃanu Dan şi Farcaş Ladislau, 
referitoare la plăcuŃele care indică drumul spre castel.” 

 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

                -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Farca ş Ladislau:  
„În principiu, sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, dar discutând şi cu alŃi 

cetăŃeni care m-au contactat în această perioadă, a apărut problema: nu avem minorităŃi, nici 
maghiară şi nici germană care să depăşească baremul prevăzut de lege încât să fie  obligatoriu 
să se tracă aceste denumiri. În acest context, ar trebui să nu trecem numai cele două denumiri, 
să fie trecute şi altele, deci trebuie să analizăm situaŃia cu minorităŃile. Am promis să analizăm şi 
dacă se impune vom mai trece şi altceva, dacă nu vom trece doar aceste două denumiri. 

 Din acest motiv, eu propun să amânăm pentru şedinŃa viitoare acest proiect de 
hotărâre.”  

Dl. Munteanu Gigi:  
„D-nule consilier, considerăm ca amendament propunerea dvs.?” 

 

Dl. Farca ş Ladislau:  
„Da.” 
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
 „Eu zic că se pot trece  celelalte denumiri şi ulterior, referitor la celelalte denumiri 

ale altor minorităŃi.” 

Se votează amendamentul propus de către d-nul consilier local Farcaş Ladislau: 
amânarea acestui proiect de hot ărâre . 

Amendamentul a fost adoptat  cu 11 voturi „pentru”  (Szilagyi Ana Maria, 
BobouŃanu Dan, HepuŃ Teodor, Leu Mihai, Vasilescu Tatiana, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, 
Fărcaş Bianca, Balosin Nicolae, Chiş-Şerban Ana Aurelia, Munteanu Gigi) şi cu 10 voturi 
„împotriv ă”  (Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan, GoghiŃă Daniel, Zuberecz Richard, NeamŃiu Ioan, 
Şoş Iosif, Cazan Florin, Apostolescu Dan, Dan Nicolae Robert, Demeter Ilie). 
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Dl. Munteanu Gigi:  
„Cu 11 voturi „pentru”, propunerea d-nului consilier local Farcaş Ladislau de  

amânare a acestui proiect de hotărâre a trecut.” 

 
 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hot ărâre privind numirea reprezentantului Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea General ă a Asocia Ńilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

                 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Leu Mihai:  
 „Am o altă propunere, pentru ocuparea acestui post, am şi un  CV, pe  are îl 

înmânez colegilor. Este vorba de d-nul Fagadar Iulian, prezent aici.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Pe lângă cea existentă, să înŃelegem că aveŃi o altă propunere? PropuneŃi un 

amendament, domnule consilier Leu?” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Da.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Domnule consilier, în momentul în care dvs. solicitaŃi acest lucru, se permite doar 

în situaŃia în care faceŃi un amendament de introducere a celui de a-l doilea nume pe buletinul 
de vot. Vă amintesc că este vorba de un vot secret la art.1. 

Deci vă rog să îl propuneŃi ca amendament şi eu îl voi supune la vot.” 
 

Se votează amendamentul propus de către d-nul consilier local Leu Mihai: 
introducerea pe buletinele de vot a d-lui Fagadar Iulian. 

Amendamentul a fost adoptat  cu 11 voturi „pentru”  (Szilagyi Ana Maria, 
BobouŃanu Dan, HepuŃ Teodor, Leu Mihai, Vasilescu Tatiana, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, 
Fărcaş Bianca, Balosin Nicolae, Chiş-Şerban Ana Aurelia, Munteanu Gigi) şi cu 10 voturi 
„împotriv ă”  (Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan, GoghiŃă Daniel, Zuberecz Richard, NeamŃiu Ioan, 
Şoş Iosif, Cazan Florin, Apostolescu Dan, Dan Nicolae Robert, Demeter Ilie). 

 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Deoarece a fost adoptat amendamentul cu 11 voturi pentru, propun o pauză 

pentru a se completa buletinele de vot cu cel de-al doilea nume.” 

 
Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
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Dl. Munteanu Gigi:  
„Doresc să fac o precizare, referitoare la vot: dat fiind posibilitatea faptului de a nu 

tăia de pe listă nici unul dintre cei doi se consideră un vot nul, fiindcă nu aŃi optat pentru niciunul 
dintre cei doi, dar egal, în aceeaşi situaŃie, când îi tăiaŃi pe amândoi votul este nul. 

Vă rugăm să folosiŃi cabina de vot, nu mai este o problemă pentru a fi folosită, cred 
că putem trage perdeaua acolo şi …….” 

Dl. Cazan Florin:  
„Votul s-a executat….” 

Dl. Apostolescu Dan:  
„Ar fi trebuit să se prezinte şi cei doi. Noi votăm şi nu ştim ce votăm, ar trebui să ia 

cuvântul fiecare înainte de a vota.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
„E tardiv….” 

Dl. Apostolescu Dan:  
„Ar fi trebuit să ia cuvântul fiecare. Măcar 2 minute fiecare, să vedem….” 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Deja s-a votat………” 

Dl. Apostolescu Dan:  
„Se pot reface din nou buletinele de vot.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Putem să-l auzim pe domnul Iulian?” 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Am o rugăminte, la solicitarea d-nului primar, putem să acordăm câteva minute 

noului candidat …” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„La amândoi, e bine să-şi prezinte situaŃia ….” 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Putem să păstrăm ordinea, îl rog pe primul candidat să-şi prezinte un punct de 

vedere....” 

Dl. Iulian Fagadar:  
„Numele meu este Iulian Fagadar, momentan activez într-o companie naŃional 

bancară. Ca experienŃă profesională, cred că se pot vedea pe CV, dacă mai sunt întrebări, vă 
stau la dispoziŃie. 

 Ce pot să vă mai spun, …..sunt un fost sportiv de performanŃă, am reprezentat 
oraşul cu plăcere şi cu mândrie peste tot pe unde am fost…în Ńări străine, cât şi în localităŃile 
Ńării noastre.  

Dacă sunt întrebări vă stau la dispoziŃie. 
Sunt student al FacultăŃii de Inginerie Hunedoara - secŃia electro-mecanică, 

absolvent al Liceului Matei Corvin- secŃia automatizări.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„În situaŃia în care consideraŃi că doriŃi să îi puneŃi câteva întrebări, rămâne la 

dispoziŃia noastră. Dăm dreptul şi celuilalt candidat să se prezinte.” 
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Dl.Răzvan Mareş: 
„Numele meu este Răzvan Mareş, înainte de a vă descrie puŃin CV meu, vreau să 

vă spun că sunt unul dintre oamenii care cred că am făcut ceva pentru Hunedoara. 
Faptul că Hotelul Rusca se leagă de numele meu, şi că Hotelul Rusca este renovat 

în momentul de faŃă, fără falsă modestie, cred că în proporŃie de 75% mi se datorează. 
Din punct de vedere al profesiei mele, sunt economist, sunt doctorand, în 

momentul de faŃă, în Afaceri InternaŃionale, Academia de Studii Economice Bucureşti. Am 
cochetat chiar şi cu posturile consiliilor ministeriale din cadrul Ministerului ComunicaŃiilor şi 
Tehnologiei InformaŃiei. 

 Fac parte din consiliul de administraŃie al LanŃului Hotelier Golden Tulip. Sunt 
managerul de deschidere a LanŃului Hotelier  Golden Tulip pentru România. 

În paralel, sunt şi administratorul unei firme de consultanŃă hotelieră şi studii de 
fezabilitate şi afaceri hoteliere. 

Îmi doresc  ca şi dvs., de altfel, toŃi consilierii, aici prezenŃi, ca Hunedoara să arate 
mai bine, ca acest spaŃiu al ECO SID-ului să poată deveni un loc cu care să ne mândrim şi nu 
să tragem ponoasele economiei pe care a avut-o Hunedoara. 

Vă stau, la fel ca şi colegul meu, la dispoziŃie, pentru orice alte întrebări. 
Vă mulŃumesc şi sper să luaŃi decizia cea mai înŃeleaptă.” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„SunteŃi la doctorat, cu frecvenŃă sau fără frecvenŃă.” 

Dl. Răzvan Mareş: 
„Fără frecvenŃă.” 

Dl. Hepu Ń Teodor:  
„În ce an?” 

Dl. Răzvan Mareş: 
„Sunt în anul 2 de doctorat, la profesorul Balaur.” 

Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Teza de doctorat pe ce se axează?” 

Dl. Răzvan Mareş: 
„Se axează pe turism, Impactul turismului internaŃional în turismul românesc.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Mai sunt colegi care doresc să mai adreseze întrebări ? 
Vom trece la votul titlului hotărârii …” 
 
Dl. NeamŃiu Ioan:  
„80% din aceste buletine de vot s-au completat deja…. Nu e corect.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu s-a votat nici titlul hotărârii şi ei au votat.” 
 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Aia e treaba noastră.” 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu, există un regulament pentru vot secret, trebuie respectată procedura. PuteŃi 

reface buletinele.” 
Aparatul de specialitate al primarului se retrage câteva minute pentru a reface 

buletinele de vot, la cererea unor consilieri locali. 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Deja s-a votat pe buletinele de vot.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„S-a votat înainte de a-i asculta pe candidaŃi…” 

Dl. Leu Mihai:  
„Dacă cineva vrea să voteze din nou, este problema lui, noi am votat…” 

Dl.Neam Ńiu Ioan:  
„Domnule Mihai, şi-au prezentat fiecare  CV-urile, în urma prezentării, se poate să 

ne schimbăm părerea…. Deci putem vota pe rând, la cabină.” 

Dl. Leu Mihai:  
„Eu am votat….” 

D-na Podea Gabriela:  
„Domnule BobouŃanu, preşedintele v-a anunŃat  clar că trebuie să votaŃi în cabină.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Am primit buletinele pe masă.” 

D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Avem voturi valabil exprimate 11, plus 4. CeilalŃi dacă doresc să-şi exprime votul 

şi-l pot exprima, cei care nu au votat. Dacă nu, luăm act că din totalul consilierilor avem 11 voturi 
exprimate, restul neexprimate. Este absolut legal, nu spune niciunde că trebuie să voteze toŃi cei 
21 prezenŃi. 

 Vorbeşte fiecare cu fiecare sau îmi daŃi voie să vorbesc. A fost dreptul consilierilor 
să voteze, în cabină, unde vor, pot să voteze şi sub masă, pot să voteze şi sub scaun. Este 
votul exprimat.  

 S-au depus 11 voturi, au mai fost încă 4, care nu ştiu unde au dispărut, cei care 
nu au votat au 2 opŃiuni, îşi depun votul sau renunŃă la dreptul de a vota.” 

 
Dl. Cazan Florin:  
„ Sa vedem în lege ce înseamnă vot secret.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„ Nu scrie nici unde aşa ceva, ce înseamnă vot secret………e secret.” 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Domnilor consilieri, vreau să spun că în egală măsură, şi d-na preşedinte Ana 

Chiş are mare dreptate, deoarece am creat deja un precedent, legat de acest vot secret care în 
toate cazurile s-a desfăşurat, deschis, la vedere, nu a fost o problemă, şi are perfectă dreptate. 
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 Este anormal să propunem anularea tuturor articolelor care s-au votat secret, 
până acum, dat fiind faptul că nu s-a respectat procedura. În egală măsură d-na Vasilescu are o 
opŃiune interesantă, legat de folosirea cabinei, dar nu pot să iau o decizie decât dacă o supun la 
vot. Pentru că nu-mi permit să iau o decizie în numele dvs….” 

 

D-ra Szilagyi Ana Maria:  
„V-am rugat de câteva minute… să supunem la vot… ce facem mai departe, 

fiindcă ne-am blocat….” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Vreau să supun….” 

D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Cine nu a votat să voteze…” 

Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Cine vrea poate vota în cabină…Putem propune, începând de luna viitoare să 

votăm în cabină şi trecem de impasul acesta….” 

Dl. Munteanu Gigi:  
„D-na preşedinte Ana Chiş, să înŃeleg că aveŃi colectate un număr de …..?” 

D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Avem 11 voturi exprimate, depuse la comisie, restul nu sunt depuse, au mai fost 

4, dar…..” 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Nu au dispărut, o parte sunt aici…..Atunci vi le dau pe acestea, le număraŃi şi 

vedem câte sunt în total.” 

D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Cine nu a votat, înseamnă că nu a vrut să voteze…..” 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Fiindcă am creat un precedent, care nu este tocmai de bun augur….fiindcă nu am 

folosit niciodată cabina….trebuie să ieşim din această situaŃie limită ….eu spun că nu ne putem 
permite să ne blocăm…” 

D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Avem exprimate toate voturile, sunt 10 voturi pentru domnul Mareş şi 11 voturi 

pentru domnul Fagadar.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Vom consemna şi vom trece la art.2.” 

Dl.Dan Nicolae Robert:  
„Aş avea eu o consemnare în procesul verbal….întrucât, după părerea mea, votul 

nu a fost secret, nu s-a efectuat la cabină, s-a încălcat regulamentul…” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„PuteŃi să faceŃi consemnări de felul acesta?” 

D-na Podea Gabriela:  
„Noi trebuie să consemnăm absolut tot ce se discută….” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Chiar dacă faci o afirmaŃie falsă se consemnează?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Colegii dvs. din cealaltă parte a mesei au văzut cum aŃi votat. Nu a fost secret atât 

timp cât colegul din dreapta şi din stânga au văzut cum aŃi votat.” 

 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Dacă votul acesta nu a fost secret, toate voturile care s-au luat până acum va 

urma să se anuleze pentru că nu au fost secrete, la toate hotărârile.” 

Dl. Dan Nicolae Robert:  
„Până   acum nu a existat solicitarea…” 

D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Nu a existat nici acum solicitarea…” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ba da, a existat, şi drept dovadă există înregistrarea…” 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Domnilor consilieri, vă rog să ne reorganizăm, cu respect şi cu bunul simŃ de 

rigoare să trecem la votul art.2, art.1 a fost votul secret”. 

 
Art.2-3 se aprob ă cu  11 voturi „pentru”  (Szilagyi Ana Maria, BobouŃanu Dan, 

HepuŃ Teodor, Leu Mihai, Vasilescu Tatiana, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, Fărcaş Bianca, 
Balosin Nicolae, Chiş-Şerban Ana Aurelia, Munteanu Gigi) şi 10 voturi „împotriv ă”  (Gyorfi 
Jeno, Horvath Zoltan, GoghiŃă Daniel, Zuberecz Richard, NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Cazan Florin, 
Apostolescu Dan, Dan Nicolae Robert, Demeter Ilie). 

 
Art.4 se aprob ă cu  11 voturi „pentru”  (Szilagyi Ana Maria, BobouŃanu Dan, 

HepuŃ Teodor, Leu Mihai, Vasilescu Tatiana, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, Fărcaş Bianca, 
Balosin Nicolae, Chiş-Şerban Ana Aurelia, Munteanu Gigi), 6 abŃineri  (Apostolescu Dan, Dan 
Nicolae Robert, Şoş Iosif, Cazan Florin, Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan)  şi 4 voturi „împotriv ă”  
(GoghiŃă Daniel, Zuberecz Richard, NeamŃiu Ioan, Demeter Ilie). 

 
Hotărârea nr.59/2010 se aprob ă cu  11 voturi „pentru”  (Szilagyi Ana Maria, 

BobouŃanu Dan, HepuŃ Teodor, Leu Mihai, Vasilescu Tatiana, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, 
Fărcaş Bianca, Balosin Nicolae, Chiş-Şerban Ana Aurelia, Munteanu Gigi) şi 10 voturi 
„împotriv ă”  (Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan, GoghiŃă Daniel, Zuberecz Richard, NeamŃiu Ioan, 
Şoş Iosif, Cazan Florin, Apostolescu Dan, Dan Nicolae Robert, Demeter Ilie). 

 
 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind propunerea de trecere a unor 
terenuri din administrarea Consiliului  Local al Mu nicipiului Hunedoara  în proprietatea 
privat ă a actualilor de Ńinători ai construc Ńiilor. 
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                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.60/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea unor planuri urbanistice de 
detaliu pentru obiective  situate în municipiul Hun edoara.  

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „ Nu cunosc exact zona, dar când e vorba de punct termic mă gândesc numai ce 

este la Dunărea. Sâmbăta, dacă se merge la PiaŃă, dacă acel punct termic nu ar exista, se 
putea face mai multe locuri de parcare. HaideŃi să ne gândim că avem un oraş în care parcările 
sunt o problemă destul de mare. Dacă în spatele blocurilor am fi făcut parcări, poate am fi aerisit 
un pic magistralele, străzile. 

Eu aş propune, dacă se poate, în locul acelor puncte termice să facem parcări.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aceste puncte termice au fost vândute cu mulŃi ani în urmă. Deci sunt proprietari.” 
 

Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „ Foarte rău, atunci să facă parcare cu plată.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„E complicat, ca noi să ne implicăm în ceea ce vrea proprietarul să facă…” 

 
Dl. Dragot ă Iosif:  
„Toate punctele termice au fost vândute, inclusiv terenurile, cu destinaŃie aprobată 

de către consiliul local, unele cu destinaŃie de magazine, altele ca spaŃii de producŃie. Au fost 
vândute în legislatura trecută, în caietul de sarcini era precizat la fiecare destinaŃia.” 

 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii a întrunit 10 voturi „pentru”  (Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan, GoghiŃă 
Daniel, Zuberecz Richard, NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Cazan Florin, Apostolescu Dan, Dan Nicolae 
Robert, Demeter Ilie), 4 voturi „împotriv ă” (Szilagyi Ana Maria, BobouŃanu Dan, Fărcaş Bianca, 
Leu Mihai) şi 7 „ab Ńineri” (Chiş-Şerban Ana Aurelia, Balosin Nicolae, Farcaş Ladislau, Culcea 
Tudorel, HepuŃ Teodor, Vasilescu Tatiana, Munteanu Gigi). 
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Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi astfel 
votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 

 
 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea  efectu ării 
demersurilor pentru înregistrarea în Cartea Funciar ă a unor terenuri situate în intravilanul 
municipiului  Hunedoara, din proprietatea Statului Român în proprietatea  privat ă a 
municipiului Hunedoara. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.61/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie. Proiect de hot ărâre privind aprobarea  efectu ării 
demersurilor pentru înregistrarea în  Cartea Funcia ră a  terenului în suprafa Ńă de 93,0 mp 
situat pe str. Avram Iancu f.n.  înregistrat în CF Hunedoara nr. 62355 nr. cadastral 62355, 
din proprietatea Statului Român în proprietatea  pr ivat ă a municipiului Hunedoara. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii a întrunit 10 voturi „pentru”  (Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan, GoghiŃă 

Daniel, Zuberecz Richard, NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Cazan Florin, Apostolescu Dan, Dan Nicolae 
Robert, Demeter Ilie), 7 voturi „împotriv ă” (Szilagyi Ana Maria, BobouŃanu Dan, Fărcaş Bianca, 
Leu Mihai, Vasilescu Tatiana, Culcea Tudorel, Farcaş Ladislau) şi 4 „ab Ńineri” (Chiş-Şerban 
Ana Aurelia, Balosin Nicolae, HepuŃ Teodor, Munteanu Gigi). 

 
Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi astfel 

votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 
 
 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind  aprobarea  modific ării  
inventarului bunurilor care apar Ńin domeniul public al municipiului Hunedoara, însu şit 
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prin Hot ărârea Consiliului Local  al municipiului Hunedoara nr. 73/1999, cu modific ările şi 
complet ările ulterioare. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.62/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind modificarea inventarului 
bunurilor care apar Ńin domeniului public al Municipiului Hunedoara, îns uşit prin 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara n r.73/1999, cu modific ările şi 
complet ările ulterioare, prin abrogarea unor pozi Ńii cuprinse în inventar. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.63/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata 
impozitului pe cl ădiri şi teren. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.64/2010 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind acordarea de  înlesniri la plata 
impozitului pe cl ădiri pentru persoanele care au efectuat 15 don ări de sânge consecutive 
în ultimele 60 de luni. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.65/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hot ărâre pentru modificarea  şi completarea  Anexei nr.1 
la Hotărârea  Consiliului Local  nr.57/2009 privind stabil irea criteriilor de prioritate şi a 
metodologiei de acordare a por Ńiilor de hran ă prin Cantina de Ajutor Social Hunedoara. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 

                -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.66/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind  aprobarea tipurilor de servicii şi a 
cuantumului contribu Ńiilor personale ale beneficiarilor de servicii de î ngrijire socio-
medical ă la domiciliul persoanelor vârstnice.  

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

                -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.67/2010 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre pentru modificarea Hot ărârii 
Consiliului local al Municipiului Hunedoara nr.142/ 2009 privind darea în folosin Ńă cu titlu 
gratuit, pe termen limitat, a unor bunuri mobile şi imobile din incinta Complexului sportiv 
„Michael Klein” din municipiul Hunedoara, în favoar ea  ASOCIAłIEI „FOTBAL CLUB 
HUNEDOARA’’, cu sediul în Hunedoara, B-dul Libert ăŃii, nr.17, jude Ńul Hunedoara, cu 
modific ările şi complet ările ulterioare. 

 
- d-lor consilieri locali BobouŃanu Dan şi Munteanu Gigi pentru a prezenta Nota de 

fundamentare. 
 

 
D-nul Bobou Ńanu Dan:  

„MulŃumesc d-le preşedinte, sunt iniŃiatorul acestui proiect de hotărâre, împreună 
cu dvs.. Am spus că echipa de fotbal FC Hunedoara, pe care dvs. consiliul local aŃi înfiinŃat-o în 
urmă cu aproximativ un an de zile, are rezultate bune atât la nivelul seniorilor cât şi  juniorilor. 
Ambele echipe se află pe primul loc şi cu siguranŃă echipa de seniori va promova în Liga a III-a, 
ligă care se subordonează, la nivel de competiŃie, FederaŃiei Române de Fotbal, faŃă de Liga a 
IV-a care este la AsociaŃia JudeŃeană de Fotbal. 

Am fost întrebaŃi de către FederaŃia Română de Fotbal să spunem unde îşi va 
desfăşura AsociaŃia FC Hunedoara activitatea în sezonul competiŃional care urmează, în Liga a 
III-a. Trebuie să anunŃăm locaŃia respectivă pentru că contractul care a fost făcut a fost doar 
pentru acest sezon competiŃional. 

Acesta este singurul lucru pentru care am făcut acest proiect de hotărâre, pentru a 
permite, nu-i aşa, echipei înfiinŃate de dvs. să-şi desfăşoare în continuare activitatea pe 
stadionul municipalităŃii.” 
 
                -    d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
                -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

D-nul Dan Nicolae Robert :  
„Deşi iniŃial la primul raport care a fost vizat de mine, domnul primar aflându-se în 

concediu, menŃionam că până la aceea dată nu a fost semnat de către reprezentanŃii instituŃiei 
noastre pentru că nu a fost semnat, între timp acest contract s-a semnat şi domnul primar a 
făcut o modificare la raport. 

De asemenea, se poate observa că pentru sezonul competiŃional actual contractul 
de comodat este în vigoare. Iar, în funcŃie de rezultatele echipei, cum am mai discutat şi în alte 
şedinŃe, se va analiza şi cu siguranŃă se va vota, dacă echipa promovează, un nou contract de 
comodat pentru următorul sezon competiŃional. Asta este părerea mea.” 

 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Îmi permit să intervin, nu în calitate de preşedinte de şedinŃă, ci ca să vă informez 

că noi am făcut această solicitare, având în vedere că noi înainte de disputarea meciului de 
baraj, trebuie să avem depusă întreaga documentaŃie privind baza sportivă unde ne vom 
desfăşura activitatea. Este înainte, nici nu vom putea participa la meciul de baraj, de aceea am 
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venit în întâmpinarea consiliului local, cu această propunere, nu de dragul de a avea o decizie 
pe ani mai mulŃi. Intră în obligativitatea noastră, iar aceste dosare trebuie depuse la federaŃie. 

Trebuie să avem timpul necesar, este deja 1 mai, sezonul competiŃional se va 
termina probabil luna aceasta şi noi trebuie să depunem aceste documente, în ideea aceasta   
s-a făcut solicitarea, nu de dragul de a prelungi încă doi ani acolo…”  

 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dar nu există nici o cerere de a avea 2 ani.” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  

„Nu, noi am propus prelungirea acestui contract pe 2009-2010 să fie 2009-2012.” 
 
 
D-nul Leu Mihai:  

„Eu vreau să întreb, am auzit un zvon, că la AJF a depus o organizaŃie non-profit 
un contract de închiriere pentru stadion, pentru sezonul viitor. 

Vreau să ştiu dacă domnul primar a semnat aceea hârtie fără să fie trecută prin 
consiliul local.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu cred. Cred că domnul primar nu a semnat aşa ceva.” 
 
D-nul Leu Mihai:  
„Nu aŃi semnat, sau nu credeŃi….?” 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu am semnat. Deci nu a depus nimeni nici o cerere.” 
 
D-nul Leu Mihai:  
„Am întrebat…” 
 

Dl. NeamŃiu Ioan:  
„A fost un zvon….” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                    „Deci nu s-a semnat nici un contract de închiriere.” 
 
D-nul Leu Mihai:  
„Le-aŃi eliberat o hârtie….” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Fără număr de înregistrare, …la AsociaŃia JudeŃeană de Fotbal… 
łinând cont că este vorba de domeniul public, cu semnătura şi ştampila de 

aici………” 
 
D-nul Leu Mihai:  

„Normal nu ar fi trebuit să o treceŃi prin consiliu?” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
                    „Nu s-a dat nici un contract, asta este clar. Nu s-a dat nici un contract pentru nici o 
societate.” 

 
D-nul Leu Mihai:  
„Domnule primar, s-a dat o hârtie către AJF, prin care AJF era înştiinŃat că 

această echipă care se va înfiinŃa are drept de joc pe acest stadion.”  
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu ştiu domnule consilier. Nu ştiu despre ce hârtie vorbiŃi….” 
 
D-nul Leu Mihai:  
„AŃi semnat sau nu aŃi semnat…” 
 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Cum pot să zic că am semnat, dacă nu ştiu despre ce vorbiŃi…. 
Eu nu ştiu despre ce vorbiŃi…” 
 
D-nul Leu Mihai:  
„Deci, a venit la dvs. o solicitare de la o asociaŃie non-profit….” 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Revin, vă rog să mă ascultaŃi. Nu ştiu despre ce vorbiŃi, deci nu pot să dau un 

răspuns. La şedinŃa următoare vă pot informa. Dar informaŃiile exacte despre ce…societate este 
vorba, ..… vă mulŃumesc. 

 La noi vin mii de hârtii, nu este nici un fel de problemă.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii a întrunit 11 voturi „pentru”  (Szilagyi Ana Maria, BobouŃanu Dan, 
HepuŃ Teodor, Leu Mihai, Vasilescu Tatiana, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, Fărcaş Bianca, 
Balosin Nicolae, Chiş-Şerban Ana Aurelia, Munteanu Gigi) şi 10 „ab Ńineri”  (Gyorfi Jeno, 
Horvath Zoltan, GoghiŃă Daniel, Zuberecz Richard, NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Cazan Florin, 
Apostolescu Dan, Dan Nicolae Robert, Demeter Ilie). 

 
Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi astfel 

votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Având în vedere că punctul 22 a fost retras de pe ordinea de zi,  vom trece la 

punctul 23.” 
 
La punctul 22 (fostul punct 23) al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul 

majorit ăŃii consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre pentru aprobarea amplas ării unor 
panouri indicatoare de orientare şi informare turistic ă privind Muzeul „Castelul 
Corvinilor” pe raza municipiului Hunedoara. 

 
- d-lor consilieri locali BobouŃanu Dan şi Farcaş Ladislau pentru a prezenta Nota de 

fundamentare. 
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D-nul Bobou Ńanu Dan:  
„Considerăm că practic am promis în şedinŃa trecută, că vom iniŃia un asemenea 

proiect. Într-adevăr oraşul nostru este vizitat de foarte mulŃi turişti din Ungaria, Germania şi 
Austria, considerăm că o publicitate cât mai agresivă, în sensul bun al cuvântului, este necesară 
pentru a pune în valoare acest castel.  

 Să nu uităm că o asociaŃie, un ONG, a atras atenŃia printr-un banner de 
dimensiuni uriaşe la intersecŃia de la Sântuhalm, pe care până la urmă noi, consiliul local ar fi 
trebuit să îl facem….să îl plasăm acolo. 

Noi am făcut, am preluat o idee, am discutat despre ea….” 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
                    „Nu este domeniul instituŃiei… nu este domeniul Primăriei Municipiului Hunedoara.” 
 
 

D-nul Bobou Ńanu Dan:  
„Consider că este necesar şi chiar Ńin minte că atunci aŃi încurajat o astfel de 

iniŃiativă. Sper să fie votată în unanimitate, pentru ca turiştii maghiari, austrieci, englezi să poată 
ştii încotro să meargă spre acest obiectiv turistic.” 

 
D-nul Farca ş Ladislau:  
„Am iniŃiat acest proiect de hotărâre, pentru că am solicitat, în urmă cu aproximativ 

7 luni să se monteze aceste panouri, pentru a orienta turiştii. Deoarece nu s-a dat curs acestei 
solicitări, am iniŃiat acest proiect de hotărâre.” 
 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 

                -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Şoş Iosif:  
„Nu s-au prezentat locaŃiile unde se vor amplasa aceste panouri şi preŃul. Ce 

costuri vor fi …." 
 

Dl. NeamŃiu Ioan:  
„În esenŃă sunt de acord, dar aş vrea să-l întreb pe d-nul BobouŃanu – informarea 

turistică, în ce limbă se va scrie? Fiindcă nu am aprobat plăcuŃele….”   
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„PlăcuŃele erau pentru municipiul Hunedoara.” 
 

Dl. NeamŃiu Ioan:  
„Nu numai…Pe raza municipiului Hunedoara se află acest castel…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Ce nu este în regulă? ConcluzionaŃi.” 
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Dl. NeamŃiu Ioan:  
„Nu este concordanŃă, dacă apăreau şi plăcuŃele, în limba maghiară, în limba 

germană, atunci aveam şi informaŃii în limba maghiară…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Ce legătură are una cu alta?” 
 
Dl. NeamŃiu Ioan:  
„Prioritară.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Prioritar, am spus că punem în valoare obiectivul turistic Castelul Corvinilor……” 
 
Dl. NeamŃiu Ioan:  
„Care este în mod special şi prioritar, vizitat de prietenii noştri din Ungaria.” 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Sunt două probleme diferite.” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  

„Aş dori să încercăm să limităm un pic aceste discuŃii.” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Eu aş propune să fie inscripŃionate în 5 limbi: română, maghiară, germană, 

engleză şi franceză. E vorba de castel, sunt mulŃi vizitatori care vorbesc limba franceză.” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„PropuneŃi un amendament? Completarea cu limba franceză?” 
 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
„Eu nu sunt de acord cu amendamentul d-lui HepuŃ, în semn de protest, pentru 

faptul că într-un show televizat ne-au făcut „Ńigani” pe faŃă francezii. Nu sunt de acord cu asta.” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Domnule consilier HepuŃ, considerăm un amendament propunerea dvs.?” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Da.” 
 
Se votează amendamentul propus de către d-nul consilier local HepuŃ Teodor: se 

adaugă limba francez ă la art.2 . 

Amendamentul a fost adoptat  cu 14 voturi „pentru”  (Demeter Ilie, Szilagyi Ana 
Maria, BobouŃanu Dan, Fărcaş Bianca,  HepuŃ Teodor, Leu Mihai, Vasilescu Tatiana, Culcea 
Tudorel, Farcaş Ladislau, Balosin Nicolae, Chiş-Şerban Ana Aurelia, GoghiŃă Daniel, Zuberecz 
Richard, Munteanu Gigi) şi 5 voturi „împotriv ă”  (Dan Nicolae Robert, Apostolescu Dan, Cazan 
Florin, Şoş Iosif, NeamŃiu Ioan) şi 2 „ab Ńineri”  (Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan). 

 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
„Propun şi limba italiană.” 
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Se votează amendamentul propus de către d-nul viceprimar Dan Nicolae Robert: 
se adaugă limba italian ă la art.2 . 

Amendamentul a fost adoptat  cu 20 voturi „pentru”  (Dan Nicolae Robert, 
Apostolescu Dan, Cazan Florin, Şoş Iosif, NeamŃiu Ioan, GoghiŃă Daniel, Zuberecz Richard, 
Demeter Ilie, Szilagyi Ana Maria, BobouŃanu Dan, Fărcaş Bianca,  Leu Mihai, Vasilescu Tatiana, 
Culcea Tudorel, Farcaş Ladislau, Balosin Nicolae, Chiş-Şerban Ana Aurelia, Munteanu Gigi, 
Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan) şi o „ab Ńinere”  (HepuŃ Teodor). 

 
 
Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.68/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea vânz ării  prin 
licita Ńie public ă  a unei parcele de teren aflat ă în folosin Ńa S.C. Parc Industrial SRL 
Hunedoara şi în domeniul privat al municipiului Hunedoara.  

 
                -    d-lui consilier local Farcaş Ladislau pentru a prezenta Nota de fundamentare. 

D-nul Farca ş Ladislau:  
„Am iniŃiat acest proiect de hotărâre deoarece sunt îndeplinite toate condiŃiile 

legale, putem să încasăm şi noi nişte bani la bugetul local şi putem să-i împroprietărim pe cei 
care şi-au realizat obiectivele şi au respectat condiŃiile impuse în cadrul acestui Parc Industrial.” 

 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

 

Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii a întrunit 11 voturi „pentru”  (Szilagyi Ana Maria, BobouŃanu Dan, 
HepuŃ Teodor, Leu Mihai, Vasilescu Tatiana, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, Fărcaş Bianca, 
Balosin Nicolae, Chiş-Şerban Ana Aurelia, Munteanu Gigi) şi 10 voturi „împotriv ă”  (Gyorfi 
Jeno, Horvath Zoltan, GoghiŃă Daniel, Zuberecz Richard, NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Cazan Florin, 
Apostolescu Dan, Dan Nicolae Robert, Demeter Ilie). 

 
Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi astfel 

votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 
 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Domnule director, au mai existat terenuri care au mai fost vândute în cadrul 

Parcului industrial? Au fost cumpărate de către proprietarii clădirilor?” 
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Dl.Klusch Mihail :  
„Da, mai există.”  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Atunci nu înŃeleg…..” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Vă rog, să înŃelegem faptul că dacă nu s-au întrunit voturile,  probabil că discuŃiile 

nu-şi au rostul.” 
 
La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea închirierii prin 
licita Ńie public ă a unor terenuri aflate în domeniul public al munic ipiului Hunedoara pentru 
amplasarea de panouri publicitare. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 

D-nul Leu Mihai:  
„Eu vroiam să spun, legat de aceste panouri publicitare, ştiu că a fost şi data 

trecută când s-a aprobat închirierea terenurilor, a fost o discuŃie că se va face ceva nou, cum 
este şi în Deva. Dar nu am văzut decât nişte panouri publicitare normale.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

„Aceste panouri sunt de câŃiva ani în municipiul Hunedoara, ele sunt deja 
instalate. Deci ei doresc doar să se continue închirierea acelui teren.” 

 
D-nul Leu Mihai:  

„Totuşi, dorim să progresăm, nu? Dvs. veniŃi din America, trebuie să progresăm şi 
noi…” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dvs. le-aŃi văzut, pe fiecare în parte?” 
 
D-nul Leu Mihai:  

„Da…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„ŞtiŃi despre ce vorbiŃi? Toate sunt luminate. Nu ştiu, aŃi vrea televizoare?” 
 
D-nul Leu Mihai:  
„Da, aşa ar fi normal, pentru că suntem în 2010……..” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Putem să iniŃiem o hotărâre, să le anulăm pe toate din municipiul Hunedoara, 

pentru că nu se poate să cerem lucru acesta numai unei firme… Sunt firme care au panouri 
neiluminate…..” 

 
D-nul Leu Mihai:  
„Dvs. licitaŃia, vreŃi să o faceŃi pentru o firmă sau pentru mai multe?....” 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vorbim despre un contract care a expirat de drept, iar ei doresc continuarea 

închirierii acelui teren….” 
 
D-nul Leu Mihai:  
„Este o singură firmă aici, nu este vorba de mai multe firme.” 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă rog să mai ascultaŃi o dată, fiindcă repet. Acest contract a expirat de drept, 

despre acest contract vorbim, această firmă….” 
 
D-nul Leu Mihai:  
„Ce firmă?” 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu ştiu….este vorba de o firmă de publicitate, căreia i s-a expirat contractul, care 

a fost încheiat acum 3-4 ani de zile. Doreşte în continuare să i se prelungească contractul….” 
 

Dl. Dragota Iosif:  
„Firma a avut contract de închiriere. Din 2000 au fost amplasate, panourile au fost 

întâi din tablă, acum sunt luminoase. Au avut contract până anul acesta şi a expirat, a fost pe o 
durată mai mare de 3 ani şi 2 ani. Acum s-a hotărât să facem licitaŃie, dacă câştigă dânşii bine, 
dacă nu….” 

 
D-nul Leu Mihai:  
„A expirat contractul?” 

 
Dl. Dragota Iosif:  
„Da.” 
 
D-nul Leu Mihai:  
„De ce nu s-au făcut ….” 
 

Dl. Dragota Iosif:  
„S-a făcut  la limită….” 
 
D-nul Leu Mihai:  
„Când a expirat contractul?” 
 

Dl. Dragota Iosif:  
„De 5 zile, sau de 3 zile….” 
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D-nul Leu Mihai:  
„Şi nu era normal să se pună în discuŃie înainte de expirarea contractului?” 
 

Dl. Dragota Iosif:  
„Nu au făcut solicitarea de prelungire a contractului….” 
 
D-nul Leu Mihai:  
„Eu ştiu că, înainte să expire contractul, trebuia să ne întrebaŃi pe noi, consiliul 

local, dacă prelungim acest contract sau nu.” 
  
D-nul Dan Nicolae Robert:  
„Va fi o licitaŃie, poate participa orice altă firmă.” 
 
D-nul Leu Mihai:  
„Eu mi-am spus doar punctul de vedere.” 
 
D-nul Dan Nicolae Robert:  

„Domnule consilier, va fi o licitaŃie publică,  va veni, probabil, firma fiindcă este 
direct interesată.. dar pot participa şi alte firme.” 

D-nul Munteanu Gigi:  
„Vă rog domnilor consilieri, având în vedere….” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„Spre deosebire de invitaŃi, consilierii au dreptul să ia cuvântul, de foarte multe ori 

să spună ce gândesc. Poate de multe ori greşesc. Este dreptul lor, da? Consfințit prin lege, 
dacă tot vorbim de lege. 

 Sigur, vrem să ne informăm înainte de a vota. Mi se pare perfect normal.” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„De acest drept aŃi beneficiat şi dvs. acum…” 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„La licitaŃie, pot veni şi alte firme, chiar şi firma dvs…..”  

 
Titlul hotărârii a întrunit 10 voturi „pentru”  (Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan, GoghiŃă 

Daniel, Zuberecz Richard, NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Cazan Florin, Apostolescu Dan, Dan Nicolae 
Robert, Demeter Ilie), 5 voturi „împotriv ă” ( Leu Mihai, Vasilescu Tatiana, Szilagyi Ana Maria, 
Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel) şi 6 „ab Ńineri” (BobouŃanu Dan, HepuŃ Teodor, Fărcaş Bianca, 
Balosin Nicolae, Chiş-Şerban Ana Aurelia, Munteanu Gigi)  

Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi astfel 
votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vreau să fac doar o menŃiune. Firma va fi înştiinŃată să elibereze terenul. Vreau să 

vă anunŃ că aŃi votat împotriva unui potenŃial venit pentru municipiul Hunedoara. Sper că veŃi 
vota şi împotrivă la celelalte firme când le va expira contractul.” 

 
D-nul Leu Mihai:  

„Putem să ştim şi noi sumele pe care le încasa Primăria în urma acestui contract?” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„PuteŃi, o să fiŃi informat, la următoarea şedinŃă.” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  

„Având în vedere că ora este înaintată vă propun să trecem la următoarele puncte 
de pe ordinea de zi.” 

 

25. Raport privind situaŃia bunurilor aparŃinând Municipiului Hunedoara la 
31.12.2009. 

D-na Podea Gabriela:  
„Nu sunt înscrieri la cuvânt.” 
 
26. Notă informativă privind adresa nr. 16777/13.04.2010 înaintată de Consiliul de 

administraŃie al Regiei Autonome de Interes Local Hunedoara, prin „preşedinte” Murar 
Gheorghe Marian. 

 
D-na Podea Gabriela:  
„Nu sunt înscrieri la cuvânt.” 
 
27. Informare către Consiliul Local al municipiului Hunedoara privind plângerea 

prealabilă depusă de d-na Vădean Teodora Eugenia, înregistrată la Primăria municipiului 
Hunedoara cu nr.17481/15.04.2010 prin care se solicită anularea Hotărârii nr.49/31.03.2010. 

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„Este vorba de PUD-ul acela, cu blocul?” 

 
D-nul Leu Mihai:  

„D-na Vădean este juristă, ori o învaŃă cineva din primărie să facă adrese?” 
 
 
28. Raport privind starea economică, socială şi de mediu a Municipiului Hunedoara 

pe anul 2009. 
D-na Podea Gabriela:  
„Nu sunt înscrieri la cuvânt.” 
 
29. Diverse.     
 
D-nul Gyorfi Jeno:  

„Ştim că contractul pentru traseul 6 –Peştiş a expirat, cetăŃenii care stau în Peştiş 
spun că nu mai pot veni la piaŃă, nu mai pot circula…. Ce se întâmplă şi când se va Ńine licitaŃia 
pentru acest nou traseu? Se va respecta vechiul traseu?” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Colegii noştri de la proiecte lucrează la acest punct. S-a constatat o ilegalitate 

făcută de aceea firmă care avea contractul, probabil că a fost intenŃionată, poate nu… nu ştiu. 
Celălalt traseu mergea până pe  teritoriul Devei, adică în staŃia Cristur.  

Propunerea noastră pentru următoarea licitaŃie – traseul se va opri la intersecŃia 
cu Nandru şi la intrarea în satul Peştiş, până la căminul cultural, în faŃa şcolii şi se va opri unde 
se termină casele în Peştiş, adică înainte de IUG. 
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Cât de curând se va pune pe SEAP, cred că săptămâna viitoare, pentru licitaŃie.” 
 
D-nul Gyorfi Jeno:  
„Pe traseul vechi, firma până când trebuie să-şi respecte contractul?” 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Cred că 90 de zile, nu ştiu exact. Nu pot să spun sigur….” 
 
D-nul Gyorfi Jeno:  

„Spun aceasta pentru că ei circulă numai până la gară, circulă când vor…. Este o 
problemă pentru locuitorii din Peştiş.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Voi anunŃa colegii de la monitorizarea transportului să verifice situaŃia reală.” 
 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  

„Vreau să informez colegii consilieri că am primit răspuns la interpelarea pe care 
am făcut-o, referitoare la accesarea de fonduri europene pentru Policlinica Spitalului Hunedoara, 
răspunsul este unul mulŃumitor. Adică biroul de specialitate din cadrul primăriei a demarat 
demersurile privind pregătirea dosarului cererii de finanŃare în vederea depunerii proiectului 
„Reabilitarea, modernizarea şi echiparea Ambulatoriului Integrat al Spitalului Municipal „Dr. 
Alexandru Simionescu””. Este un lucru foarte bun, sper să fie dus la bun sfârşit.” 

 
D-nul Farca ş Ladislau:  

„Ca reprezentat al locuitorilor din cartierul Hăşdat, vreau să-i aduc la cunoştinŃă 
domnului primar două probleme care îi deranjează pe cetăŃenii din acest cartier. 

La şcoala din localitate şi la Căminul Cultural nu s-au mai decolmatat şanŃurile şi 
respectiv podul este colmatat, când vor veni apele vor trece pe şosea. De mai mult de un  an de 
zile nu a mai trecut nimeni pe acolo. De asemenea, tot pe zona centrală, unde a fost fostul IAS 
şanŃul este blocat cu ierburi, cu mizerie. Când vin apele, acestea vor ieşi toate pe şosea.  

A apărut o situaŃie, la fosta staŃie de autobuz, unde este şi magazinul alimentar, 
cetăŃeanul care era acolo şi avea gardul mai în spate şi l-a adus până la nivelul podului, a ieşit 
peste aliniamentul  celorlalte garduri, cu aproximativ 1 m. La ora actuală nu se mai poate intra 
nici la staŃia de autobuz şi nici la magazinul alimentar pentru aprovizionare.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vom informa colegii de la tehnic. Referitor la ultimul punct, ştiu că acel cetăŃean 

este proprietar.”  
 
D-nul Farca ş Ladislau:  
„Da, dar trebuie găsită o soluŃie. Trebuie făcut un pod în altă parte. El se foloseşte 

de podul respectiv în mod individual. Acel pod a fost făcut de primărie pentru staŃia de autobuz.” 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă dânsul este proprietar nu-l putem împiedica să facă acest lucru. Trebuie să 

găsim o altă soluŃie. Vom discuta cu colegii de la tehnic să vedem ce trebuie făcut.” 
 
D-nul Farca ş Ladislau:  
„Sunt curios dacă are autorizaŃie de construcŃie şi dacă i s-a dat se meargă pe 

acel aliniament. Celelalte case sunt cu un metru în spate cu gardurile.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă mulŃumesc că ne-aŃi informat. Noi nu am avut cunoştinŃă de ceea ce s-a 

întâmplat acolo.” 
 

Dl. Dragota Iosif:  
„AŃi primit informaŃii la mine la birou. V-am explicat că s-a dat titlul până acolo. 

Împrejmuirea nu pot să o retrag, casa va fi în aliniament. Nu are autorizaŃie, întâmplător s-a 
apucat mai repede. 

Cu podul o rezolvăm. Nu puteŃi să-i îngrădesc proprietatea. V-am explicat situaŃia. 
Cred că nu era cazul de situaŃie pentru consiliul local.” 

 
D-nul Farca ş Ladislau:  

 „Problema este că de 3 săptămâni nu se poate face aprovizionarea la magazin. 
De trei săptămâni este situaŃia aceasta, s-a construit acel gard, fără autorizaŃie.”  

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă nu are autorizaŃie va fi amendat. Aceasta nu este o problemă. Domnule 

consilier, colegii de la tehnic vor găsi o soluŃie.”  
 
D-nul Farca ş Ladislau:  

 „Ştiu, eu doar am informat.” 
 
D-nul Leu Mihai:  

„În Hunedoara se desfăşoară un campionat municipal de fotbal pentru amatori, 
este organizat de doi domni: Modârcă Alin şi Capotescu Vasile. Au depus o cerere, pentru a 
cere sprijin, din partea primăriei, pentru organizarea acelui campionat. Deci în data de 
25.01.2010 au depus cererea. Aici scrie: termen de rezolvare 30 de zile. Dânşii nu au primit nici 
un răspuns, în primul rând, şi în al doile-a rând întreb dacă cererea nu trebuia supusă dezbaterii 
consiliului local.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Sunt convins că aceea cerere a fost repartizată la departamentul responsabil. Voi 

verifica de ce nu a fost…”  
 

D-nul Leu Mihai:  
„Domnule primar, îmi cer scuze… întotdeauna ne daŃi răspuns: o să verificaŃi, o să 

analizaŃi, dar …  
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Întotdeauna facem aşa….” 
 
D-nul Leu Mihai:  

„Eu nu am observat nimic niciodată…” 
 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Problema este că nu observaŃi foarte bine domnule consilier.” 
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D-nul Leu Mihai:  
„Scrie termen de rezolvare 30 de zile. Dacă s-a depus în 25 ianuarie 2010 şi astăzi 

suntem în 30.04.2010, constat că au trecut mai mult de 30 de zile.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Şi care parte din: aceea hârtie a fost trimisă la departamentul care trebuia să o 

rezolve, nu eu o rezolvam…. Care parte din asta nu aŃi înŃeles?” 
 
D-nul Leu Mihai:  

„Şi dacă nu au rezolvat-o, noi presupunem că dvs. luaŃi măsuri, nu?.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„O să luăm măsuri domnule consilier.” 
 
D-nul Leu Mihai:  

„Adică, sunt mulŃi angajaŃi ai primăriei care tratează oamenii cu dispreŃ. Până acum 
nu am văzut absolut nimic, în afară de faptul că s-au înmulŃit foarte mult angajaŃii din primărie… 
În afară de asta nu s-a întâmplat nimic.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„PuteŃi să numiŃi, măcar, un singur departament unde s-au înmulŃit angajaŃii din 

primărie, vă rog frumos.” 
 
D-nul Leu Mihai:  

„Dacă îmi aduceŃi hârtiile vă voi arăta unde….” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, aŃi făcut o afirmaŃie, puteŃi să spuneŃi, măcar, un singur 

departament …” 
 
D-nul Leu Mihai:  

„Domnule primar, nu asta e problema…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu mi-aŃi răspuns la întrebare. AŃi făcut o acuzaŃie. Vă rog frumos, pentru că avem 

colegi din primărie care lucrează aici….”  
 
D-nul Leu Mihai:  

„Este o constatare… Înainte când veneam în primărie nu întâlneam pe nimeni pe 
hol. Acum când vin la primărie sunt câte 7-8 pe holuri.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, vă pun aceeaşi întrebare. În ce departament ştiŃi dvs. că s-a 

mărit numărul angajaŃilor ? SpuneŃi domnule consilier, vă rog frumos. Este o întrebare directă, 
puteŃi să răspundeŃi la o întrebare directă?” 

 
 
D-nul Leu Mihai:  

„Domnule primar, ce ar fi ca data viitoare să ne prezentaŃi şi nouă o situaŃie cu 
angajaŃii primăriei.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Se poate domnule consilier, vă întreb din nou…AveŃi curajul să răspundeŃi la o 

întrebare directă? Fiindcă aŃi făcut o acuzaŃie. PuteŃi să spuneŃi, măcar, un singur departament 
în care dvs. ştiŃi că sunt mai mulŃi angajaŃi decât înainte.…” 

 
D-nul Leu Mihai:  

„Eu v-am întrebat pe dvs……” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu, aŃi făcut o afirmaŃie! Domnule consilier, deci nu puteŃi…. Vă mulŃumesc 

frumos. Eram convins că vorbiŃi neinformat. Eram convins.” 
 
D-nul Leu Mihai:  

 „Domnule primar, dar totuşi, de ce nu se dă răspuns la aceste hârtii?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, o să verific de ce, acei care trebuiau să dea răspuns nu au 

făcut acest lucru şi voi lua măsuri. O să primiŃi informaŃia corespunzătoare.” 
 
D-nul Bobou Ńanu Dan:  
„Am făcut 3 interpelări la şedinŃa anterioară, am primit răspunsurile de la 

compartimentele de specialitate. Nu am înŃeles la răspunsul referitor la interpelarea privind foile 
de parcurs. Mi se pun la dispoziŃie să le controlez? Să verific FAZ-ul? Am cerut foile de parcurs 
în copie pentru lunile ianuarie –martie. Nu erau atât de multe. Voi verifica, să văd câtă benzină 
se consumă. 

Cheltuielile pentru Zilele Hunedoarei: am cerut atunci, alături de alŃi colegi, să ni se 
spună care au fost sumele alocate din bugetul local, pentru Festivalul SOS Castelul, pentru 
Festivalul Berii şi pentru Zilele Municipiului Hunedoara. 

Vreau să vă informez că în 2009 suma alocată de la buget pentru Festivalul SOS 
Castelul a fost de 22.500 lei, suma utilizată pentru prestaŃii artistice a fost de 21.000 lei. Din 
sponsorizări am atras 7.300 lei.  Asta să se vadă câte sponsorizări putem atrage noi, ca şi 
municipiu. 

Cheltuielile pentru Zilele Municipiului Hunedoara, suma alocată de noi a fost de 
200.000 lei, iar pentru prestaŃii artistice, deci cei care cântă şi dansează, - suma respectivă este 
de 199.696, 25 lei, iar din sponsorizări 64.700 lei. PrestaŃiile oricum le plătim din sponsorizări. 
Ce-mi atrage atenŃia la cheltuielile pentru Zilele Municipiului Hunedoara – SocietăŃii comerciale 
Gajin Media SRL i se eliberează o factură la data de 30.09.2009, iar Zilele Hunedoarei  se 
desfăşoară în perioada 16-18 octombrie 2009, deci am plătit înainte o sumă de 72.454,49 lei. 
Aproximativ aceeaşi sumă 72.454 lei o plătim  tot acestei societăŃi în data de 28 octombrie  
2009, după Zilele Hunedoarei. 

Din curiozitate, aş dori, dacă se poate spune cine a angajat această societate, cine 
sunt acŃionarii acestei societăŃi care au făcut aceste servicii. Noi vorbim doar de prestări servicii. 
Deci ce servicii a făcut pentru aceşti bani.  

Totodată, la poziŃiile 13, 14, 15 Societatea Alma Print SRL face lucrări publicitare 
în valoare de 4.294 lei, 5.130 lei şi 6.249 lei. Toate pentru Zilele Hunedoarei, dar sunt defalcate. 
Nu ştiu de ce nu s-a plătit o singură dată. Aştept răspunsul. Prima factură a fost plătită în 
26.01.2010, iar celelalte au fost plătite în 26.11.2009. 

În mod normal, fiind vorba de o singură firmă, logic, ar fi normal să se plătească 
suma o singură dată. 
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Pentru Festivalul Berii, la fel avem un buget de 65.000 lei, suma utilizată pentru 
prestaŃii artistice este de 64.888 lei. Cine credeŃi că au făcut aceste prestaŃii artistice? 
Societatea comercială, aceeaşi de la Zilele Municipiului Gajin Media SRL. Sponsorizările pe 
care le-am adus au fost de  jumătate din bugetul respectiv.  

 Aş dori ca pentru următoarea şedinŃă să mi se facă o informare, mie şi colegilor, 
cu privire la această firmă şi totodată, solicit, ca în momentul în care se vor organiza Zilele 
Municipiului şi se va lua contact cu firmele de profil pentru prestaŃii artistice, componenŃii 
comisiei de cultură din rândul consilierilor locali să participe la aceste discuŃii, toŃi. Atât: comisia 
de cultură. Să-şi dea şi dânşii acceptul. 

A treia interpelare: raportul CurŃii de Conturi – practic aici nu am fost destul de 
explicit. Am primit un raport al curŃii de conturi privitor la problema cu faptul că angajaŃilor din 
primărie li s-a plătit ilegal de către fostul primar, un miel,  etc…., cum se recuperează 
prejudiciul… Nu la acela am vrut să fac referire… îmi cer eu scuze, probabil nu am fost eu 
înŃeles corect…. Este adevărat că în subsolul notei respective, totuşi, mi se dă răspuns la ceea 
ce am întrebat de fapt că, ceea ce presa locală a numit afacerea łiplea, face obiectul unui dosar 
penal. Aş dori, la următoarea şedinŃă de consiliu, raportul comisiei de audit intern al primăriei 
exact pe această problemă. 

 MulŃumesc. 
În legătură cu traseul de la Peştiş, am aceeaşi interpelare ca şi colegul Gyorfi. 

Trebuie să ştim, să le spunem oamenilor pentru că ne întreabă. 
Totodată, în dreptul Parcului Industrial, aş dori să mi se răspundă, dacă se poate 

face iluminat public acolo, în staŃia de autobuz şi o trecere de pietoni, solicită cetăŃenii de la 
acele blocuri acest lucru. 

 Şi, dacă tot domnul Dragotă spune că nu sunt de competenŃa consiliului local 
anumite probleme, vreau să-mi daŃi şi mie un răspuns… să le spun oamenilor din cartierul Micro 
IV când veŃi reuşi să faceŃi iluminatul public în parcarea din faŃa blocului B1. Pentru că sunt 6 
şedinŃe, la care, la diverse ridic tot timpul această problemă.”  

 
D-na Căpâlnă Daniela:  

 „În legătură cu plăŃile pot eu să vă dau un răspuns. După cum se ştie, conform 
ultimelor reglementări, plăŃile se fac o dată pe lună, la fârşitul lunii, în perioada 24-30 ale lunii. 
Acesta este motivul pentru care plăŃile s-au făcut o parte înainte de Zilele Hunedoarei şi o parte 
după.” 

D-nul Bobou Ńanu Dan:  
„Dvs. puteaŃi să ştiŃi dacă aceea formaŃie putea să vină să cânte? Dacă nu-şi 

onorau contractul? Dvs. aŃi plătit în avans o sumă de 72.454 lei, în avans, era posibil să se 
întâmple ceva.” 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă un artist nu venea, se restituiau banii, nu era o problemă. Avem prevăzut în 

contract.” 
 
D-nul Bobou Ńanu Dan:  
„Atunci e corect. Vreau să ştiu cine este firma, probabil asta vroiaŃi să-mi spuneŃi. 

Unde este înregistrată? În judeŃul Hunedoara?” 
 
D-na Căpâlnă Daniela:  

„Este o firmă care oferă toate serviciile artistice, din câte ştiu eu, dar nu e din 
judeŃ.” 
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D-nul Bobou Ńanu Dan:  
„Cu licitaŃie aŃi făcut acest angajament? AŃi licitat cu mai multe societăŃi comerciale, 

care au obiect prestări servicii, din domeniul artistic? Sau cumva aceşti bani s-au împărŃit, 
tocmai cum spune colegul Mihai Leu…  ” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Din oferte… au fost mai multe firme care au prezentat oferte…” 
 
D-na Fărcaş Bianca:  

 „SelecŃie de oferte la peste 15.000 de euro?” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„Nu, cerere de oferte e destul, până la 75.000 de euro…” 
 
D-nul Bobou Ńanu Dan:  
„Nu am primit răspuns la întrebare, cine este firma…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, colegii noştri au notat în procesul verbal…” 
D-nul Bobou Ńanu Dan:  
„Vreau cu iluminatul, cu staŃia şi cu celelalte, cred că sunt răspunsuri mai uşoare..” 
 
D-nul Demeter Ilie:  
„Am două puncte, la unul nu mai cer răspuns, pentru că nu am primit…am cerut să 

se prezinte lista de investitori ai FC Corvinul…” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Îmi cer scuze, îmi asum această….” 
 
D-nul Demeter Ilie:  
„Nu o mai cer, eu vă spun de ce am cerut-o, pentru că am mai cerut la F.C. Club 

Corvinul, 5 ani sau 6 ani la rând am cerut o dare de seamă, unde au vândut jucătorii, cu cât… 
ce au fost… 5 ani am tot cerut şi nu mi s-a prezentat nimic. Niciodată nu mi s-a dat răspunsul. 

 De aceea şi astăzi am votat, nu justific lucrul acesta, vă spun că  nu am votat 
pentru prelungirea contractului, pentru că nu vreau să facem noi, cei de aici, să-i Ńinem în braŃe 
pe FC Corvinul, iar o grămadă de echipe care mai sunt, la care nu le-am dat absolut nimic. Sau 
le dăm câte o primă de 1.000 lei sau de 500 lei. Şi ei sunt tot ai Hunedoarei, şi cum spune 
domnul profesor HepuŃ, sunt şi elevi care sunt premianŃi. Noi am cerut să fie premiaŃi toŃi 
olimpicii. 

 Un municipiu, la ora actuală nu cred că are puterea financiară să susŃină o echipă, 
dacă va intra într-un eşalon superior. De aceea trebuie să verificăm foarte bine cine mai dă bani 
şi cine nu, cine sunt acei mari sponsori ai echipei.” 

 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Îmi cer scuze, nu aveŃi astăzi raportul cu ceea ce aŃi solicitat, datorită faptului că 

din pură întâmplare preşedintele nostru este plecat în concediu. Dar vă promit că îl veŃi avea 
aşa cum l-aŃi solicitat.” 
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D-nul Demeter Ilie:  
„Al doilea lucru, mă miră un lucru, nu de acum, ci de aproximativ 2 ani de zile al 

guvernului, şi văd că mulŃi colegi de ai mei merg pe aceeaşi linie, pentru că nu au înŃeles în 
aceşti 2 ani de criză că investiŃiile de stat ar fi prioritare ca să scoată Ńara din criză. Cu atât mai 
mult, eu care sunt un membru al PNL-ului am sprijinit şi voi sprijini iniŃiativa privată. 

Au venit 2 firme, care pe banii lor, nu a statului, au dorit să facă nişte investiŃii, să 
facă câteva locuri de muncă…. Vreau să fac o paranteză cu domnul Leu… eu nu am ştiut, la 
aceea şedinŃă, că firma aceea de acolo m-a angajat pe mine…. Dacă este aşa te rog să-mi dai 
contractul… eu nu ştiam, acum închid paranteza. 

 Deci, vin nişte firme, în Hunedoara să facă nişte investiŃii….câteva locuri de 
muncă 20-30 …este vorba de o gândire mică… exact stil Boc. Nu se poate ca în Ńara aceasta să 
nu dai drumul la investiŃii…nu ai bani de stat, dar lasă-l pe celălalt să facă investiŃii. Noi nu Ńinem 
cont că nişte investiŃii mărunte aduc alte investiŃii în Hunedoara. Asta e o acuză a adresa 
colegilor. Nu vreŃi să gândiŃi în folosul comunităŃii Hunedoara.” 

 
D-nul Gyorfi Jeno:  
„MulŃumesc direcŃiei tehnice, mi-au răspuns la interpelare. Aş vrea să întreb: 

AdministraŃia NaŃională de Meteorologie a dat un regulament prin care se măsoară cantitatea de 
apă meteo, apa de ploaie, care la Hunedoara are cel mai mare  preŃ, cred că din Ńară…. Aici 
scrie că se măsoară pe luna anterioară emiterii facturii. Dacă s-a măsurat în luna februarie sau 
martie, această apă de ploaie, să ştie lumea cât este… sau se măsoară în fiecare lună? HaideŃi 
să o afişăm…. Să ştie lumea…. Luna trecută a plouat 10 zile, luna aceasta nu a plouat nici o zi. 
Sau facem o medie, dar lumea trebuie să ştie, pentru că  ne întreabă pe noi.” 

 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Cantitatea precipitaŃiilor se măsoară la StaŃia Meteo din Deva, apoi se transmite 

informaŃia la Apa Prod, care facturează… Înainte Hunedoara era afiliată la TopliŃa, unde 
precipitaŃiile erau mai mari.” 

 
D-nul Gyorfi Jeno:  
„Deci putem să spunem populaŃiei că de luna viitoare se va plăti mai puŃin…..” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Sunt discuŃii să se reia activitatea de la StaŃia Meteo din Hunedoara, unde se va 

face  citire mai corectă a precipitaŃiilor din municipiul nostru.” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă şedinŃa de 

azi a consiliului local." 
 
 

 

 

PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
şedinŃei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  

din  data de 30.04.2010 
 
 

Punctul 1 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru aprobarea contului  anual de 
execuŃie a bugetului local al municipiului Hunedoara pe anul 2009.  

Hotărârea nr.51/2010 se aprobă în unanimitate 
 

Punctul 2 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru aprobarea contului de  
execuŃie al  fondului de rulment pe anul 2009.  

Hotărârea nr.52/2010 se aprobă în unanimitate 
 

Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  utilizării fondului 
de rulment. 

Hotărârea nr.53/2010 se aprobă în unanimitate (art. 2 vot secret). 

Punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului  local al  
municipiului Hunedoara, pe anul 2010. 

Hotărârea nr.54/2010 se aprobă în unanimitate. 
 

Punctul 5 al ordinii de zi-  Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 
3.000 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea desfăşurării celei de-a XIV 
ediŃii a „RALIULUI FRUMUSEłII” , care va avea loc în perioada 28-30 mai 2010. 

Hotărârea nr.55/2010 se aprobă în unanimitate . 
 

Punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea participării 
delegaŃiei municipiului Hunedoara la tradiŃionalul „MARATON OTP” SZOMBATHELY – 
UNGARIA, în perioada 8 – 10 mai 2010. 

Hotărârea nr.56/2010 se aprobă în unanimitate 
 

Punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de  6.700 lei, 
din bugetul local, pentru premierea unor sportivi hunedoreni, precum şi  a  instructorului şi a 
antrenorului care fac parte din AsociaŃia JudeŃeană  de BOX Hunedoara. 

Hotărârea nr.57/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
Punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea participării grupului 

de dans al Clubului Copiilor din Hunedoara la „GALA DE DANS INTERNAłIONAL”, eveniment 
care se va desfăşura la  Argenteuil - FranŃa, în luna mai 2010. 

Hotărârea nr.58/2010 se aprobă în unanimitate. 
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Punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru aprobarea montării, la limitele 
perimetrului administrativ-teritorial al municipiului Hunedoara, de table inscripŃionate cu 
denumirile istorice de „Vajdahunyad” şi „Eisenmarkt”. 

Amendament propus de către d-nul consilier local Farcaş Ladislau: amânarea 
acestui proiect de hot ărâre . 

Amendamentul a fost adoptat  cu 11 voturi „pentru”  (Szilagyi Ana Maria, 
BobouŃanu Dan, HepuŃ Teodor, Leu Mihai, Vasilescu Tatiana, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, 
Fărcaş Bianca, Balosin Nicolae, Chiş-Şerban Ana Aurelia, Munteanu Gigi) şi cu 10 voturi 
„împotriv ă”  (Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan, GoghiŃă Daniel, Zuberecz Richard, NeamŃiu Ioan, 
Şoş Iosif, Cazan Florin, Apostolescu Dan, Dan Nicolae Robert, Demeter Ilie). 

 
                                                   

Punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AsociaŃilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara. 

Hotărârea nr.59/2010 se aprob ă cu  11 voturi „pentru”  (Szilagyi Ana Maria, 
BobouŃanu Dan, HepuŃ Teodor, Leu Mihai, Vasilescu Tatiana, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, 
Fărcaş Bianca, Balosin Nicolae, Chiş-Şerban Ana Aurelia, Munteanu Gigi) şi 10 voturi 
„împotriv ă”  (Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan, GoghiŃă Daniel, Zuberecz Richard, NeamŃiu Ioan, 
Şoş Iosif, Cazan Florin, Apostolescu Dan, Dan Nicolae Robert, Demeter Ilie). (vot secret art.1) 

 
Punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a 

unor terenuri din administrarea Consiliului  Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea 
privată a actualilor deŃinători ai construcŃiilor. 

Hotărârea nr.60/2010 se aprobă în unanimitate. 
 

Punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea unor planuri 
urbanistice de detaliu pentru obiective  situate în municipiul Hunedoara. 

Titlul hotărârii a întrunit 10 voturi „pentru”  (Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan, GoghiŃă 
Daniel, Zuberecz Richard, NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Cazan Florin, Apostolescu Dan, Dan Nicolae 
Robert, Demeter Ilie), 4 voturi „împotriv ă” (Szilagyi Ana Maria, BobouŃanu Dan, Fărcaş Bianca, 
Leu Mihai) şi 7 „ab Ńineri” (Chiş-Şerban Ana Aurelia, Balosin Nicolae, Farcaş Ladislau, Culcea 
Tudorel, HepuŃ Teodor, Vasilescu Tatiana, Munteanu Gigi). 

Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi astfel 
votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 

 

Punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării 
demersurilor pentru înregistrarea în  Cartea Funciară a unor terenuri situate în intravilanul 
municipiului  Hunedoara, din proprietatea Statului Român în proprietatea  privată a municipiului 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.61/2010 se aprobă în unanimitate. 
 

 
Punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării 

demersurilor pentru înregistrarea în  Cartea Funciară a  terenului în suprafaŃă de 93,0 mp situat 
pe str. Avram Iancu f.n.  înregistrat în CF Hunedoara nr. 62355 nr. cadastral 62355 , din 
proprietatea Statului Român în proprietatea  privată a municipiului Hunedoara. 

Titlul hotărârii a întrunit 10 voturi „pentru”  (Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan, GoghiŃă 
Daniel, Zuberecz Richard, NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Cazan Florin, Apostolescu Dan, Dan Nicolae 
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Robert, Demeter Ilie), 7 voturi „împotriv ă” (Szilagyi Ana Maria, BobouŃanu Dan, Fărcaş Bianca, 
Leu Mihai, Vasilescu Tatiana, Culcea Tudorel, Farcaş Ladislau) şi 4 „ab Ńineri” (Chiş-Şerban 
Ana Aurelia, Balosin Nicolae, HepuŃ Teodor, Munteanu Gigi). 

Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi astfel 
votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 

 
Punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea  modificării  

inventarului bunurilor care aparŃin domeniul public al municipiului Hunedoara, însuşit prin 
Hotărârea Consiliului Local  al municipiului Hunedoara nr. 73/1999, cu modificările şi 
completările ulterioare. 

Hotărârea nr.62/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
Punctul 16 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului 

bunurilor care aparŃin domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare, 
prin abrogarea unor poziŃii cuprinse în inventar. 

Hotărârea nr.63/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
Punctul 17 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la 

plata impozitului pe clădiri şi teren. 
Hotărârea nr.64/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
Punctul 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri la 

plata impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge consecutive 
în ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.65/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
Punctul 19 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru modificarea  şi completarea  

Anexei nr.1 la Hotărârea  Consiliului Local  nr.57/2009 privind stabilirea criteriilor de prioritate şi 
a metodologiei de acordare a porŃiilor de hrană prin Cantina de Ajutor Social Hunedoara. 

Hotărârea nr.66/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
Punctul 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea tipurilor de 

servicii şi a cuantumului contribuŃiilor personale ale beneficiarilor de servicii de îngrijire socio-
medicală la domiciliul persoanelor vârstnice. 

Hotărârea nr.67/2010 se aprobă în unanimitate. 
 

Punctul 21 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului local al Municipiului Hunedoara nr.142/2009 privind darea în folosinŃă cu titlu gratuit, 
pe termen limitat, a unor bunuri mobile şi imobile din incinta Complexului sportiv „Michael Klein” 
din municipiul Hunedoara, în favoarea  ASOCIAłIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’, cu sediul 
în Hunedoara, B-dul LibertăŃii, nr.17, judeŃul Hunedoara, cu modificările şi completările 
ulterioare. 

Titlul hotărârii a întrunit 11 voturi „pentru”  (Szilagyi Ana Maria, BobouŃanu Dan, 
HepuŃ Teodor, Leu Mihai, Vasilescu Tatiana, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, Fărcaş Bianca, 
Balosin Nicolae, Chiş-Şerban Ana Aurelia, Munteanu Gigi) şi 10 „ab Ńineri”  (Gyorfi Jeno, 
Horvath Zoltan, GoghiŃă Daniel, Zuberecz Richard, NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Cazan Florin, 
Apostolescu Dan, Dan Nicolae Robert, Demeter Ilie). 
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Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi astfel 
votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 

 
 

Punctul 22 al ordinii de zi – (fostul punct 23 pe ordinea de zi) -Proiect de hotărâre 
pentru aprobarea amplasării unor panouri indicatoare de orientare şi informare turistică privind 
Muzeul „Castelul Corvinilor” pe raza municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.68/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
Punctul 23 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării  prin 

licitaŃie publică  a unei parcele de teren aflată în folosinŃa S.C. Parc Industrial SRL Hunedoara şi 
în domeniul privat al municipiului Hunedoara.  

Titlul hotărârii a întrunit 11 voturi „pentru”  (Szilagyi Ana Maria, BobouŃanu Dan, 
HepuŃ Teodor, Leu Mihai, Vasilescu Tatiana, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, Fărcaş Bianca, 
Balosin Nicolae, Chiş-Şerban Ana Aurelia, Munteanu Gigi) şi 10 voturi „împotriv ă”  (Gyorfi 
Jeno, Horvath Zoltan, GoghiŃă Daniel, Zuberecz Richard, NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Cazan Florin, 
Apostolescu Dan, Dan Nicolae Robert, Demeter Ilie). 

Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi astfel 
votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 

 
 
Punctul 24 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin 

licitaŃie publică a unor terenuri aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara pentru 
amplasarea de panouri publicitare. 

Titlul hotărârii a întrunit 10 voturi „pentru”  (Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan, GoghiŃă 
Daniel, Zuberecz Richard, NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Cazan Florin, Apostolescu Dan, Dan Nicolae 
Robert, Demeter Ilie), 5 voturi „împotriv ă” ( Leu Mihai, Vasilescu Tatiana, Szilagyi Ana Maria, 
Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel) şi 6 „ab Ńineri” (BobouŃanu Dan, HepuŃ Teodor, Fărcaş Bianca, 
Balosin Nicolae, Chiş-Şerban Ana Aurelia, Munteanu Gigi)  

Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi astfel 
votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 

 
 
Punctul 25 al ordinii de zi - Raport privind situaŃia bunurilor aparŃinând Municipiului 

Hunedoara la 31.12.2009. 
 

Punctul 26 al ordinii de zi - Notă informativă privind adresa nr. 16777/13.04.2010 
înaintată de Consiliul de administraŃie al Regiei Autonome de Interes Local Hunedoara, prin 
„preşedinte” Murar Gheorghe Marian. 

 
 
Punctul 27 al ordinii de zi - Informare către Consiliul Local al municipiului 

Hunedoara privind plângerea prealabilă depusă de d-na Vădean Teodora Eugenia, înregistrată 
la Primăria municipiului Hunedoara cu nr.17481/15.04.2010 prin care se solicită anularea 
Hotărârii nr.49/31.03.2010. 

 
Punctul 28 al ordinii de zi - Raport privind starea economică, socială şi de mediu a 

Municipiului Hunedoara pe anul 2009. 
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Punctul 29 al ordinii de zi - Diverse. 
 
 

  
 

SECRETAR, 
Aurel RaŃă-Bugnariu 

 
 
 
 
 
 
 


